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Distingits senyors, distingides senyores, 
 
En relació a l’apartat de precs i preguntes del Ple de 21de juliol de 2006, em 
plau donar resposta a les diferents intervencions dels regidors i regidores no 
contestades a la sessió plenària: 
 
 
Preguntes del Sr. Campo 
 
Sobre els usos de l’equipament de La Baronda 
 
A la vista de la seva petició, s’han donat les instruccions necessàries per tal 
que el Secretari de l’Ajuntament emeti l’informe sol·licitat. L’informe es lliurarà 
abans del Ple ordinari corresponent al mes d’octubre. 
 
 
Preguntes de la Sra. Puertas 
 
Sobre el quiosc de premsa situant davant la Biblioteca Pare Miquel 
d’Esplugues  
 
Des del mateix moment de la construcció de la Biblioteca, es va considerar 
oportú modificar la ubicació del quiosc de premsa, per situar-lo fora de la 
projecció de la façana davantera que conforma l’accés principal a  la Biblioteca.  
 
Per a la realització del trasllat es va estimar com a moment més adequat el de 
realització de les obres de remodelació de la Rambla Àngel Guimerà, que 
inclouen en el seu àmbit d’actuació tota la façana de la Biblioteca, fins al Parc 
Pou d’en Fèlix. 
 
La nova ubicació del quiosc permet l’assoliment del objectiu inicial, respectant 
alhora l’opinió del titular de la concessió administrativa, garantint 
simultàniament l’accessibilitat i la no incorporació del quiosc al Parc.  
 
Pel que fa al cost del trasllat es lliurarà informe que us serà remés 
properament. 
  
 
 
 
 



Sobre la previsió d’ubicació del nou Ajuntament 
 
Hem dit i tornem a repetir que la Casa Consistorial és des de fa temps, 
absolutament insuficient per albergar els serveis municipals la qual cosa fa que 
la situació actual sigui totalment insatisfactòria. 
 
Per aquest motiu, hi havia la previsió d’ampliar l’Ajuntament amb els immobles 
qualificats d’equipament al costat de la seu actual i de construir un nou immoble  
adossat a la paret mitgera de l’anomenat edifici “Lillo”. No obstant,  atesa la 
solució urbanística continguda en el projecte de modificació puntual del PGM, a 
la Plaça Sta. Magdalena i Sector Històric, no serà possible construir el nou 
Ajuntament al costat de l’actual Casa Consistorial. 
 
Donada aquesta circumstància el govern municipal ha contemplat la ubicació 
del nou Ajuntament on es troben les naus industrials del carrer Nou, per criteris   
de situació en el territori i centralitat, accessibilitat, mobilitat i potencial capacitat 
física; i sense perjudici que, en cas que es considerés la solució més idònia, 
caldria, per una banda adquirir els terrenys i per altra tramitar la corresponent 
figura de planejament. Aquest darrer punt, en qualsevol dels casos en que hi 
hagués una destinació diferent a la de zona verda, que sempre s’hauria de 
compensar en un altre sector.  
 
Sobre el control per a l’accés a les sessions plenàries 
 
Més que una pregunta o prec, la intervenció efectuada constitueix l’expressió 
d’una opinió, que encara que respectem, no podem compartir.  
 
Ara bé, al fil de la intervenció efectuada, sí convé recordar que és un deure del 
govern municipal, i per extensió de la Policia Local, assenyalar especialment a 
la Llei orgànica 2/1986, de 13 de març, de Forces i Cossos de Seguretat, la 
protecció de les autoritats municipals, la vigilància i custòdia dels edificis 
públics de l’Ajuntament i, en col·laboració amb els altres cossos i forces de 
seguretat,  el manteniment de l’ordre públic. 
 
La simple adopció de mesures de control d’accés a la Casa de la Vila  i de 
vigilància de l’espai públic immediat a la mateixa, no hauria, per tant de 
sorprendre a ningú, primer perquè es tracta de l’exercici normal de les funcions 
públiques que té encomanades tota policia local; i, segon, perquè és una 
pràctica generalitzada i quotidiana a la majoria d’edificis públics de les 
administracions locals, autonòmica o estatal. 
 
No obstant, en el nostre cas concret, hauria de sorprendre encara menys que la 
Policia Local realitzi les funcions abans esmentades, a la vista del 
comportament i les actuacions de diferents persones i grups envers les 
autoritats municipals, els edificis municipals i l’espai públic. Actuacions i 
comportaments que suposen un rics d’alteració de l’ordre que en alguna ocasió 



ha acabat en la suspensió del Ple municipal i també en l’insult i el 
menysteniment de les autoritats municipals.         
 
Una cosa és la llibertat d’expressió i el dret a divergir d’opinions o actuacions 
del govern municipal, que respectem, inclosa la discrepància en temes 
urbanístics, que per cert han estat validats pel Consell Executiu de la 
Generalitat i altra molt diferent és l’alteració de l’ordre en les sessions plenàries, 
i és en aquest darrer apartat que, vista l’experiència, no ha hagut cap més 
remei que adoptar les mesures objecte de la vostra intervenció. 
 
 
Preguntes del Sr. Pons 
 
Sobre el nombre de visites del regidor Sr. Monclús al barri de El Gall 
 
Ignorem quines serien per a vostè el nombre de visites “políticament correctes”. 
El que sí li podem assegurar és que el Sr. Monclús visita i ha visitat el barri de 
El Gall amb força assiduïtat. Tantes vegades com es menester i amb una 
periodicitat gairebé diària. 
 
 
Preguntes del Sr. Figueras   
 
Sobre el Pla Director de Senyalització Vertical d’Esplugues 
 
L’Ajuntament va contractar un estudi per a l’elaboració del Pla Director de la 
Senyalització Vertical d’Esplugues, que inclou: la informació orientativa de la 
ciutat i de l’entorn; la senyalització comercial  d’orientació i localització i la 
relativa a un circuit de vianants pel sector històric.  
 
Durant el mes de maig l’empresa SISMOTUR va presentar un treball exhaustiu, 
cruïlla per cruïlla, en suport paper. A la vista d’aquest document i un cop revisat 
pels tècnics municipals, aquests van emetre un informe en el qual es reflectien 
una sèrie d’omissions, mancances, anomalies i suggeriments de millora, que 
calia incloure, alguns d’ells deguts a la pròpia evolució de la ciutat durant el 
període de redacció del treball. 
 
A l’octubre, l’empresa lliurarà l’informe final en suport digital - amb les esmenes 
introduïdes – per tal de facilitar la seva gestió i actualització permanent. Aquest 
estudi contempla la ubicació dels rètols indicatius, la definició del contingut, la 
coherència seqüencial, el tipus de cartells homologats - segons directrius de la 
Generalitat de Catalunya - i el pressupost aproximat que comportarà  la 
implantació total. 
 
L’execució del Pla Director està previst de fer-la per fases i caldran diverses 
contractacions per a la adquisició dels senyals; la qual cosa no es podrà 
realitzar en un sol  exercici, degut a l’elevat import de la despesa. No obstant 



això, es donarà prioritat a la senyalització de les vies principals i a les zones  
comercials. 
 
 
Salutacions. 
 
 
 
 
 
Cèsar Romero 
Portaveu del Grup Municipal Socialista  
  
 


